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Referat af bestyrelsesmøde

Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter)

Til stede: Sune Nielsen SN, Henrik Jørgensen HJ, Søren Martin Agerbæk SA, Jane Frølund Andersen JA, Sarah

Lawaetz SL

Afbud: Lars Nielsen LN, Brian Hansen BH

Mødet afholdt 2022-09-05 kl 20:00 på Gyldenhøjen 12

1. Godkendelse af dagsorden

Alle godkender

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde

Alle godkender

3. Valg af referent

HJ er valgt til referent

4. Status på kontingentopkrævning

Der mangler betaling fra 10, og de 10 har modtaget et påmindelsesbrev

Der bliver fulgt op på dem om 2 uger.

5. Status på kasserer

Det er endeligt lykkedes at få oprettet netbank osv efter skift af kasserer, så nu burde det være oppe

at køre.

6. Status på genetablering af græs ved multibane

Der er sået græs så punktet er lukket.

7. Status på vedligehold af aktivitetspark

a. Udførelse af reparationer

Alle reparationerne er lavet og derfor er punktet lukket

b. Resultat af intern inspektion (Søren)

Søren har udført inspektion, og der er fundet flere fejl. Nogle af de ting der er fundet er

garantisager og vi skal derfor have fat i leverandøren igen.  Der blev ikke fundet ting der er i

stykker eller som gør tingene usikre, men tingene skal stadig laves snarest, da vi ellers vil få

rust på tingene.

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.
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c. Ekstern inspektion

Den eksterne inspection kommer i September/Oktober og og derefter samler vi

rapporterne fra den eksterne og interne og sender det hele til leverandøren på en gang.

8. Status på genetablering efter nedgravning af fiber

Arbejdet er kun lige startet og derfor kan vi på nuværende tidspunkt ikke se nogen problemer med

det arbejde der bliver lavet. Vi fortsætter med at holde øje.

9. Evaluering af vedligehold af de grønne områder

Generelt er bestyrelsen tilfredse med vedligeholdet af de grønne områder. Vi skal have tjekket

buskene ud med Dahlsvej men ellers er vi overordnet tilfredse. Systemet med at bestyrelsen skulle

have besked før PA service kommer, virker ikke, Sune rykker PA service.

10. Hul ved hjørnet hvor Gyldenhusvej deler sig

Dette er blevet repareret af kommunen og ser fint ud. Punktet lukket

11. Næste møde

14/11-2022 klokken 20.00 Gyldenhøjen 12

12. Eventuelt

Ingen punkter til eventuelt

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.


